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1. Hoofdbestuur 

Het hoofdbestuur komt maandelijks bijeen om te vergaderen over lopende zaken en 

eenmaal per jaar vergaderen we samen met het jeugdbestuur. 

Het huidige bestuur bestaat uit; 

Paul Olijve (voorzitter), Rudi Stuursma (penningmeester), Paul Loonstra 

(communicatie), Jeroen de Jong (jeugdbestuur), Ronnes Bloembergen (kantine), 

Sybrig Banga (secretaresse) en Jeannette Meijer (damesvoetbal). 

 

2. Waar is het hoofdbestuur o.a. mee bezig geweest dit seizoen 

We zijn als hoofdbestuur altijd bezig om een zo gezond mogelijke vereniging  te 

blijven (letterlijk en figuurlijk), zodat alle leden met plezier bij ons voetballen, genieten 

van de geneugten uit de kantine en vol lof spreken over ”de Blauwkes”.   

We hebben vergaderingen van o.a. COH bezocht en we zijn bezig geweest met het 
zaterdag- en zondagsvoetbal samenvoegen: 
In de aanloop naar het zogenoemde weekeindvoetbal en bij de bekendmaking van 
de competitie in de Vierde divisie D was bij VV Buitenpost de nodige ophef ontstaan, 
omdat wij door de KNVB verplicht werden om in de uitwedstrijden ook op zondag te 
moeten aantreden. Buitenpost is geen principiële zaterdagclub en wij hebben om 
onbekende reden in 2013 het convenant van de Belangenorganisatie 
Zaterdagvoetbal Verenigingen (BZV) niet ondertekend. Wij tekenden bezwaar aan 
tegen het voetballen op zondag, namen een advocaat in de arm en dreigden zelfs 
met een kort geding, maar helaas zonder succes. Seizoen 2023/2024 zullen we dan 
ook tegen een aantal zondagsclubs op de zondag moeten spelen. 
 
Het hoofdbestuur heeft onlangs in nauwe samenwerking met Wietse van der Veen  
(waarvoor hartelijk dank Wietse!) het beleidsplan seizoen 2022-2027 vastgesteld.  
Het beleidsplan is inmiddels klaar en staat op de site ter inzage. 

Op 7 januari heeft het hoofdbestuur een nieuwjaarsborrel georganiseerd voor al haar 

leden. 
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3. Vrijwilligers 

De vrijwilligers van de Freedsploeg willen wij in dit jaarverslag even apart benoemen. 

Deze bestaat uit de volgende heren: T. van Waarden, J. Mulder, J. Steringa, P. Pilat, 

A. Hamstra, J. Oppedijk,   F. vd Ploeg, D. vd Lei, H. Bakker, A. Hofstra, B. Hoekstra 

en G. Rottineé. Zij zijn elke vrijdagochtend op de Swadde om de nodige klussen op 

te knappen. Aldert Hamstra heeft de zorg voor zijn zieke vrouw en komt alleen als hij 

thuis verzorging voor haar heeft. Jan Mulder en Jan Oppedijk zijn helaas beide ziek, 

dus die zijn er momenteel niet bij. 

De Freedsploeg heeft o.a. nieuwe reclameborden van De Haan Westerhoff aan de 

bovenkant van de tribune geplaatst en ze hebben het podium in de kantine 

verwijderd. 

Maar er zijn nog veel meer vrijwilligers: 
Leiders, trainers jeugdteams, kantinedienst vrijwilligers, scheidsrechters, 
grensrechters, wedstrijdsecretariaat, gastvrouw, vrijwilligers voor onderhoud 
accommodatie en onderhoud sportpark, bestuursleden, commissieleden, 
activiteitencommissie, entree- en koffiedames tijdens thuiswedstrijden van het eerste 
en noem maar op. 
 
Op 4 februari is er daarom door het hoofdbestuur en activiteitencommissie een 
vrijwilligersavond georganiseerd met een bingo en een pub quiz, om haar vrijwilligers 
te bedanken. 
 
Wij zijn ontzettend blij met ons grote aantal vrijwilligers en waarderen hun inzet 

enorm. Zonder hun tomeloze inzet waren we niet waar we nu staan met onze 

vereniging. Echter is het naar de toekomst toe niet voldoende en zijn we blijvend op 

zoek naar meer vrijwilligers. 

 

4. Veiligheid binnen de vereniging 

Er is een vertrouwenspersoon via e-mail te bereiken en er hangt een AED aan de 
gevel. Tevens wordt er een jaarlijkse reanimatie/AED cursus gegeven voor het 
hoofd- en jeugdbestuur en een EHBO cursus/cursus sportblessures voor het 
jeugdbestuur (hoe ga ik om met bloedneus, gekneusde enkel etc.)  
 
Ook doen wij mee aan het plan ‘Ons voetbal is van iedereen’, dat in 2020 door de 
voetbalbond is gelanceerd om racisme en discriminatie tegen te gaan.  
Discriminatie wordt niet geaccepteerd bij VV Buitenpost. Iedereen moet zich thuis 
voelen bij de club. Daarom hijst VV Buitenpost vanaf februari 2020 de 
regenboogvlag. Deze vlag is een symbool van de homobeweging maar staat ook 
steeds vaker voor gelijkheid, ongeacht geaardheid, ras, kleur, achtergrond en geloof. 
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Sinds 1 november 2022 is Rudi Stuursma contactpersoon voor Niemand Buitenspel, 
hij heeft hiervoor ook een cursus gevolgd: 
Eén op de 11 kinderen groeit op in armoede. Dat zorgt er soms voor dat zij ongewild 
buitenspel komen te staan, terwijl juist in tijden van spanning sport extra belangrijk én 
gezond is. Maar ook als er even geen geld is, zijn er mogelijkheden om toch te 
kunnen voetballen. Om de juiste (lokale) regelingen te vinden, worden gezinnen 
komend jaar geholpen door financieel contactpersonen vanuit de verengingen. Rudi 
lost geen problemen op maar probeert mensen wel de juiste wegen aan te wijzen, 
b.v.  Jeugdfonds Sport & Cultuur 
 
Een andere mogelijkheid, voor jonge leden, is dus om gebruik te maken van het 
Jeugdfonds Sport & Cultuur. Als het je niet lukt om de contributie van VV Buitenpost 
voor je zoon of dochter te betalen, dan doet het Jeugdfonds Sport & Cultuur dat! Zo 
kan je kind toch voetballen. Elk kind verdient het om mee te doen. Daarom biedt het 
Jeugdfonds hulp. Heb je geen geld voor het lidmaatschap van VV Buitenpost voor je 
zoon of dochter? Dan betaalt het Jeugdfonds Sport & Cultuur de contributie! Zo kan 
je kind toch voetballen.  
 
Het jeugdbestuur is in overleg met het hoofdbestuur bezig met het maken van een 

zogenaamd gedragsbord. Deze vind je bij veel voetbalverenigingen. Ze wijzen leden 

en bezoekers op het gewenste gedrag. Zo proberen we een veilig voetbalklimaat te 

creëren. 

 

5. Gerealiseerde doelen en wensenlijst 

We hebben dit seizoen geïnvesteerd in een camerasysteem om de wedstrijden van 
het 1e op te nemen voor trainingsdoeleinden. 
 
We hebben ook een wensenlijst die we jaarlijks updaten;  
Dit is een lijst waar we onze wensen als vereniging op zetten. Wat er onder ander op 
staat is de wens voor een extra kunstgrasveld.  
 
 

6. Communicatie  
 

Er wordt veel gebruik gemaakt van Social media; Instagram (ruim 1.500 volgers), 

Twitter (ruim 2.800 volgers) en Facebook (ruim 1.300 volgers). We krijgen veel 

positieve berichten hierover binnen en natuurlijk ook veel likes, retweets en onze 

berichten worden veelvuldig gedeeld.  
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De wedstrijdverslagen van Buitenpost 1 verschijnen op onze website en social media 
en worden goed opgepakt door de lokale en online media. Van de thuis- en 
uitwedstrijden is een live verslag op Twitter. Er worden iedere week nieuwsberichten 
op de website en social media gepubliceerd. Het belangrijkste nieuws gaat ook naar 
de media. Zo is VV Buitenpost vaak in het nieuws. 4e divisionist Buitenpost is 
interessant voor de Leeuwarder Courant, Friesch Dagblad en de Streekkrant. 
Daarom sturen deze kranten zelf ook regelmatig verslaggevers. 
 
Pier Sije Schotanus heeft afgelopen seizoen 5 podcasts gemaakt:  
Deze podcast is in het leven geroepen om de vele mooie verhalen die spelen binnen 
onze club te delen.  
 

• In de eerste aflevering ging Pier in gesprek met Willem de Boer 
over zijn geweldige transfer van VV Buitenpost naar een 
universiteitsteam in Canada. Een fantastisch verhaal voor elke 
voetballiefhebber uit Buitenpost. 

 

• Tot 3 keer toe kwam het grote FC Barcelona naar Sportpark de 
Swadde voor een oefenwedstrijd tegen VV Buitenpost. Johan 
Cruijff, Luis Figo, Romario, Laudrup, Stoitsjkov en vele andere 
grote namen liepen rond op ons hoofdveld. Ronald Koeman maakte 
zelfs zijn debuut voor FC Barcelona tegen VV Buitenpost. In de 
tweede aflevering van de VV Buitenpostcast heeft onze voorzitter 
Paul Olijve uitgelegd hoe we dat voor elkaar hebben gekregen en 
hoe de wedstrijden beleefd werden. 

 

• De wereld stond totaal op zijn kop voor oud-Cambuur-doelman 
Pieter Bos toen hij vorig seizoen plotseling moest stoppen met 
voetbal. In aflevering 3 van de VV Buitenpostcast vertelde hij over 
de afgelopen periode. Verder blikte de geboren Buitenposter terug 
op zijn profcarrière en keek onze huidige keeperstrainer voorzichtig 
vooruit. 

 

• Het zou je taak maar zijn om Marco van Basten van scoren af te 
houden! In 1984 was dat de opdracht voor Theo Rutter, toen Ajax 
op bezoek kwam in Buitenpost. Hoe hij dat aanpakte? Je hoorde 
het in aflevering 4 van de VV Buitenpostcast! 

 

• In aflevering 5 van de VV Buitenpostcast vertelde Robin Huisman 
de Jong over zijn prachtige carrière. We blikten terug op zijn tijd bij 
het Nederlands elftal onder 17, 18 en 19 jaar, SC Heerenveen, FC 
Emmen, BV Cloppenburg (Duitsland), Sneek Wit Zwart, Harkemase 
Boys en VV Buitenpost. (Op zaterdag 3 juni werd er een 
erewedstrijd georganiseerd voor Robin) 

 
 

https://open.spotify.com/episode/4sTx5WCbD5IkZaEK42DBQ3?si=iBkq8vMFQm2oNzQHs16RBw
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7. Activiteitencommissie  

 
De activiteitencommissie heeft dit seizoen de volgende activiteiten georganiseerd:  

• Het Oktoberfest met DJ Ronald,  

• WK wedstrijd in de kantine,  

• Een karaoke night met DJ Danny, 

• Op 1 april zanger Douwe, 

• Een zonnig terrasfeest met DJ Ronald, 

• De laatste thuiswedstrijd met DJ Danny en 

• De verloting en een groot deel van de familiedag 
Al deze activiteiten waren een geweldig succes en dus zeker voor herhaling vatbaar.  

Het traditionele ‘oudejaarsklaverjassen’  en het  populaire darttoernooi van VV 

Buitenpost waren dit jaar ook terug! Deze werden georganiseerd door Pieter 

Henstra, Ronnes Bloembergen en Kees Henstra. 

 

8. Sponsoring 
 
Sponsor PLUS in Buitenpost is eind 2019 begonnen met het gratis leveren van het 
fruit. De fruitschalen staan op de bar in de kantine. 
 
De Poiesz Jeugd Sponsor Actie heeft onze club een mooi bedrag van €1.101,00 
opgeleverd.  Dank aan iedereen die Jeugd Sponsor Munten voor VV Buitenpost 
heeft ingeleverd in de supermarkt! 
 
Rabo clubsupport heeft een bedrag van €1.263,79 opgeleverd.  
 
Alle jeugdtrainers van VV Buitenpost zijn bij de start van het nieuwe voetbalseizoen 
in het nieuw gezet. Dit is mogelijk gemaakt door De Haan Westerhoff, hoofsponsor 
van de club. Daarnaast heeft het bedrijf in binnen- en buitenzonwering ervoor 
gezorgd dat er wordt geïnvesteerd in de kwaliteit van de jeugdtrainers. En heeft het 
winterjassen voor het hoofd- en jeugdbestuur gesponsord. 
 
De nieuwe leden van ons G-voetbalteam hebben trainingspakken ontvangen. Ze zijn 
beschikbaar gesteld door Kootstra Advies.  
 
Sponsor van het darttoernooi is de PR-commissie van VV Buitenpost. Daarmee zijn 
direct alle sponsoren van de club vertegenwoordigd. 
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De Sponsorcommissie o.l.v. Peter de Vries, samen met Renze Schootstra en Bauke 

Jan Stuursma, hadden voor alle thuiswedstrijden van het eerste elftal een balsponsor 

gevonden en daarnaast veel nieuwe reclameborden en Sponsorpakketten verkocht. 

 

9. Verduurzamingsmaatregelen 

Help je ook mee energie te besparen op onze club? Heel simpel: ga iets korter 

douchen! En trainers en leiders: doe de veldverlichting uit zodra de laatste training 

voorbij is en het veld leeg. Samen kunnen we de torenhoge energierekening naar 

beneden brengen. Maar we doen nog meer als vereniging. Een speciale 

energiecommissie is druk bezig met plannen om het energieverbruik van onze club 

drastisch te verminderen. Rinze Fokkema, Andries Hofstra, Sean Thompson, Tom 

van Waarden en Rein Spoelstra onderzoeken op dit moment 

verduurzamingsmaatregelen voor ons sportpark De Swadde en brengen daarna een 

advies uit. O.a. zonnepanelen, warmtepomp, enz. We melden ons volgend seizoen 

weer aan voor Rabo-clubsupport met als doel deze verduurzamingsmaatregelen te 

financieren. 

 

Tot slot 

Het bestuur is blij met elke vrijwilliger en wil ook op deze ledenvergadering nog even 

extra benadrukken dat we zonder vrijwilligers niet zo’n mooie en bloeiende 

vereniging zouden zijn.  

We hopen weer op een sportief seizoen!! 

 


